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	Le 8 juillet 2021

	
	
	

	BETWEEN:

Interlake Reserves Tribal Council Inc., Kinonjeoshtegon First Nation, Dauphin River First Nation, Lake Manitoba First Nation and Little Saskatchewan First Nation

Applicants


- and -


Government of Manitoba, as represented by the Minister of Conservation and Climate, as represented by the Director of Conservation and Climate, as represented by the Department of Infrastructure, and as represented by the Lieutenant Governor in Council

Respondent
	
	ENTRE :

Interlake Reserves Tribal Council Inc., Kinonjeoshtegon First Nation, Dauphin River First Nation, Lake Manitoba First Nation et Little Saskatchewan First Nation

Demandeurs


- et -


Gouvernement du Manitoba, représenté par le ministre de la Conservation et du climat, représenté par le Directeur de la Conservation et du climat, représenté par Infrastructure Manitoba et représenté par le Lieutenant-gouverneur en conseil


Intimé

	
	
	

	JUDGMENT
	
The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI20-30-09513, 2021 MBCA 17, dated February 19, 2021, is dismissed with costs.

	
	JUGEMENT

La requête visant à accélérer le traitement de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéro AI20-30-09513, 2021 MBCA 17, daté du 19 février 2021, est rejetée avec dépens. 







C.J.C.
J.C.C.

